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Sútaž
o misijnú šálku:

3 1
3 4 4 1 3 4 1 2 1 9 5
1 1 5 7 3 2 3 3 8 5 1 1 2 1 4 1 1

5 2 1 1 1 6 1 1 3 2 1 1 1 3 1 1 1 1 1 1 1 3 1 1 6 1
1 1 8 6 6 1 3 2 2 2 2 1 2 1 2 2 2 1 7 2 1 1 2 1 1 1 1 1
12 10 1 1 1 4 1 2 1 1 1 4 1 1 2 2 1 1 3 1 2 1 1 2 1 1 1 2
1 2 1 1 1 2 2 4 5 6 7 1 2 1 9 4 4 4 9 4 4 4 9 4 4 4 10 4

11 9 1 3
10 7 3

1 7 6 2 3
1 5 4 1 3
1 3 3 1 3
2 2 2 2 3

1 1 2 3 1 2
1 1 2 3 1 3 1
1 1 1 3 3 2 3

2 2 3 1 2 1
3 2 4 5 1

5 1 5 2
7 1 2

8 1 1 1
8 1 4 2

6 1 16
5 1 4 1 1 1

3 1 2 3 1 1 3 1
2 1 1 3 2 2 1 2 2

1 1 1 7 1 1 1
1 1 4 14
1 1 5 15

1 1 5 1 14
1 1 5 2 13

Maľovaná krížovka
(čo sa nachádza na obrázku?)

Výhercovia 
z minulého čísla:
1. Matěj Ryba
2. Peter Orečný
3. Emília Micháliková

 Správne odpovede môžete poslať na: 
 e-mail: mladymisionar@gmail.com
 alebo adresu: Mladý misionár
             Misijný dom sv. Arnolda Janssena
              Krupinská 2
                          851 01 Bratislava




